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Abstract (en)
[origin: CN107265310A] Provided is a folding structure used for making up a tower crane. The folding structure (1) includes two structure elements
(2.1, 2.2) and a hinge component (4) used for enabling the structure elements (2.1, 2.2) to move between an unfolding structure and a folding
structure. The folding structure (1) also includes a first cable guide component (10) and a second cable guide component (12) for guiding a first
portion (6.1) and a second portion (6.2) of a traction cable (6). The traction cable (6) includes a middle portion (6.3) between the first cable guide
component (10) and the second cable guide component (12). The second cable guide component (12) is movable between an extended position
and a shortened position relative to the first cable guide component (10). The middle portion (6.3) is longer in the extended position than in the
shortened position. A recovery component (14) presses the second cable guide component (12) toward the extended position.

Abstract (fr)
Cette structure pliable (1) comprend : deux éléments structurels (2.1, 2.2), un organe d'articulation (4) pour rendre les éléments structurels (2.1,
2.2) mobiles entre des configurations dépliée et repliée. La structure pliable (1) comprend en outre un premier (10) et un deuxieme (12) organes de
guidage de cable (10) pour guider une premiére (6.1) et une deuxieme portion (6.2) d'un céble de traction (6). Le cable de traction (6) a une portion
intermédiaire (6.3) entre les premier (10) et deuxiéme (12) organes de guidage de cable (10). Le deuxiéme organe de guidage de cable (12) est
mobile par rapport au premier organe de guidage de cable (10) entre des positions d'allongement et de raccourcissement. La portion intermédiaire
(6.3) est plus longue en position d'allongement qu'en position de raccourcissement. Un organe de rappel (14) rappelle le deuxiéme organe de
guidage de cable (12) en position d'allongement.
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